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Spørgsmål 143 

I forlængelse af samrådet den 12. november 2014 om SKATs metoder for opkrævning af 

registreringsafgift bedes ministeren orientere udvalget om de input fra autobranchen, der 

vil indgå i den eksterne evaluering.  

 

Svar 

Som nævnt i min tale til samrådet den 12. november 2014 skal der gennemføres en inter-

viewundersøgelse af SKATs kontrolbesøg hos bilforhandlerne. 

 

Jeg kan henholde mig til følgende, som er modtaget fra SKAT: 

 

”Interviewundersøgelsen af SKATs kontroller blandt bilforhandlere i 2014 vil foregå ved, 

at et eksternt analyseinstitut interviewer de virksomheder, hvor der er foretaget kontrol i 

2014, om deres oplevelser med kontrolbesøgene. Alle disse bilforhandlere er blevet kon-

trolleret i 2014 i forbindelse med projekt ”Flytning af avancer”.   

 

I forbindelse med det grundlæggende design af interviewundersøgelsen har der været 

afholdt møde med henholdsvis AutoBranchen i Danmark og Bilbranchen under DI. Her 

fik de to brancheorganisationer mulighed for at kommentere på udbudsmaterialet.  

 

Når det valgte bureau har udarbejdet spørgerammen, vil de to brancheorganisationer få 

mulighed for at komme med input, inden undersøgelsen afvikles. 

 

Når resultatet af interviewundersøgelsen foreligger, vil de to brancheorganisationer få 

præsenteret den samlede rapport, og der vil være en dialog med de to organisationer.” 
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